
Referat fra beboermødet på Grenåvejkollegiet  

 

Dirigent: Jeppe  

Referent: Frederik  

Dato: 24-04-2024 

 

Hvad er der sket siden sidst: 

 

Mødet starter med 7 beboere til stede. Beboerne bliver oplyst om at der er lavet en aftale 

med Miele, hvor der vil komme nye vaskemaskiner og nyt system for bookning af vasketider 

 

Renovering af pulterrum (affugtning af vægge), fælleskøkken og toilet - der vil komme en 

mail med yderligere information fra Carsten. Beboerne informeres om at de vil få en varsel 

om hvornår de skal tømme deres depotrum.  

 

Ny router til fællesrummet er ankommet  

 

Lidt problemer med oprydning i fællesrummet - dog er det begyndt at vende til det bedre 

 

Content Creator: der bliver oplyst om muligheden for at tjene penge til fælleskontoen via. 

content creator konceptet - der er optimisme omkring konceptet og det virker til at folk vil 

bakke op om det. 

 

Gennemgang af budgettet: 

 

Budgettet bliver gennemgået for beboerne. Der oplyses om huslejestigningerne som rammer 

fra d. 01-08-24. De primære grunde, vand og varme, bliver oplyst til beboerne. Modtagelsen 

er blandet - forståelse og frustration. 

 

Budgettet bliver godkendt af de fremmødte beboere.  

 

Konstallation af bestyrelse: 

Der er i skrivende stund 5 bestyrelsesmedlemmer. Fra midt juli fraflytter Frederik (kasserer) 

og Mads (rengøringsansvarlig), så bestyrelseskonstallationen skal tages op til næste møde. 

 

Kasserer rollen bliver løst efter mødet, hvor bestyrelsen omstruktureres. 

 

Festudvalg og kaffeklub bliver fussioneret til ét socialt udvalg.  

 

Eventuelt:  

 

Vi overvejer at putte et informationsbrev i postkassen til den beboer der fik en udelukkelse 

fra fællesrummet. I brevet skal der ridses op hvad vilkårene for brug af fællesrummet er. 


